
  

  
  

 
 
 

 
 
 
Onderwerp: Raadscommissie Stadsbeheer d.d  10 mei 2007  nr. 3.  
 

Aanwezig: dhr. E.A.F. Stam (voorzitter); dhr. H. Wijnveen (loco-raadsgriffier), dhr. G. 
Boellaard (VVD),  dhr. A. Harren (VVD), dhr. S. Brau (PvdA),   J.D. Koppelaar  (PvdA),  dhr. 
P.A. Visser (ChristenUnie), dhr. P.C.J. Carnas (Burgerbelang),  dhr. F.J.J. Zuurbier (CDA), 
mevr. M. Bol (Groenlinks). mevr. D.C.G. Lo Pizzo (Groenlinks), dhr. dhr. J.M. Schipper        
( Burgerbelang), dhr. C. Mertens (HOP), dhr. L. Dickhoff (HOP) 

  
  

Wethouder H. v.d. Heiligenberg 
 
 Ambtelijk: dhr. R. Kleijwegt, dhr. B. Schuyt, mevr. N. de Boer, dhr. H. Schouten, J. Vegter

   
Afwezig : met berichtgeving:  dhr. R.K. Appers (HOP), mevr. C.P.M. van ‘t Schip-Nieuwboer (HOP), 

dhr. A. Ham (ChristenUnie),  mevr. R. Smit (Burgerbelang). dhr. L.J.M. Schouten (CDA).   
 
Notulist(e): Mevr. W.H. Croese-Berkelaar 

 

Nummer: Onderwerp: Actie 

07-03-01 Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte 
welkom. Dhr. A. Ham (Christenunie) heeft te kennen gegeven de 
vergaderingen van de cie SB niet meer bij te zullen wonen. 

 

   
07-03-02 Publieksrondvraag/ spreekrecht 

Dhr. H. Kamp, namens de ondernemers aan de Rustenburgerweg: 
De ondernemers maken zich grote zorgen over de voorgenomen 
wegaanpassing en wegversmalling bij de herinrichting van de 
Rustenburgerweg. Gevreesd wordt voor de bereikbaarheid van de 
ondernemingen. Dhr. Kamp heeft enkele foto’s en tekeningen aan de 
fracties verstrekt waarop te zien is dat door het nemen van eenvoudige 
maatregelen, zoals aan de Vondellaan/Beukenlaan en de Krusemanlaan  
de verkeersveiligheid wordt vergroot zonder de structuur van de weg te 
veel aan te tasten. Hij pleit er dan ook voor dit ook op de 
Rustenburgerweg toe te passen. Op 15 mei hebben de ondernemers 
daarover een gesprek met de wethouder.  
De voorzitter geeft aan met een standpuntbepaling/reactie vanuit de 
commissie te wachten tot de uitkomsten van dat gesprek bekend zijn. 
 
Dhr. Kempers namens de gezamenlijke wijkpanels (agendapunt 07-03-
06): De wijkpanels zijn tevreden over het samen met de gemeente 
opgestelde convenant wijkpanels en de uitvoeringsregeling.  Al hun 
wensen zijn in het convenant verwerkt. Hij vraagt wel aandacht voor de 
nodige budgetruimte en meer vrijheid met betrekking tot de besteding 
van het klusbudget.  Ten aanzien van de onderlinge communicatie 
verwacht hij dat de gemeente en raadsleden open staan voor een 
gedachtewisseling als daar vanuit de wijkpanels behoefte toe is.   
 
Dhr. L. Maas inzake bestickering afvalcontainers (agendapunt 07-03-13): 
Dhr. Maas heeft ernstige bezwaren op het voorstel van het college om 
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afvalcontainers te voorzien van een sticker met zichtbare adresgegevens 
van de eigenaar. Het doel van de stickers zou zijn om illegale containers 
uit te sluiten. Door het aanbrengen van adresstickers kan men zien wat 
iemand voor huisvuil aanbiedt en komt de wet op de privacy aan de orde. 
Hij verzoekt hierover na te denken voor de definitieve beslissing wordt 
genomen. 
 Het genoemde budget van € 18.000 is voldoende om te stickeren, maar 
voor controle en onderhoud lijkt veel meer geld nodig.  
 
Dhr. Icke over de losloopgebieden (bij agendapunt 07-03-11): 
Enige tijd geleden zijn de losloopgebieden binnen de gemeente 
vastgesteld. Over de inrichting van 1 losloopgebied zijn 56 bezwaren 
binnengekomen,  het betreft het gebied langs de spoorlijn in de 
Schilderswijk. Achter de woningen loopt een voetpad en is een 
groenstrook. Er is een haag met een hekje geplaatst op 1 ½ meter van 
het voetpad. De honden worden nu uitgelaten op de smalle strook langs 
het voetpad, waardoor er nu meer overlast is van hondenpoep. Het 
verzoek is om de heg en het hekje weg te halen of het hek en de heg 
meer naar het water te verplaatsen zodat er meer ruimte voor de honden 
is. Niet bekend is waarom er een hek is geplaatst. 

   
07-03-03 Mededelingen/terugkoppeling actiepunten 

Er zijn geen opmerkingen op de schriftelijke terugkoppeling van de 
actiepunten. De vragen zijn naar tevredenheid beantwoord. 
 
Burgerbelang pleit nogmaals voor handhaving bij illegaal plakken. Vaak 
staat er een telefoonnummer vermeld op de posters.  
Dhr. Schuyt antwoordt dat de suggestie wordt meegenomen en juridisch 
onderzocht zal worden of wij kosten kunnen verhalen op illegale plakker. 
 
Prestatie-indicatoren: aanwijzen 3 leden vanuit de commissie SB voor de 
uitwerking in werkgroepen. De commissie pleit voor een deelname vanuit 
alle fracties. ChristenUnie geeft aan deelname binnen de fractie te 
bespreken en dat door te geven aan C. Mertens (voorzitter cie MO). 
Burgerbelang geeft aan niet deel te nemen. 
 
Stand van zaken onderwerpen Kompas op de Noord:  
Dhr. Schuyt geeft een korte toelichting. De gedetailleerde 
voortgangsgegevens zullen via de raadsgriffier worden toegezonden. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
P.A. Visser 
 
 
 
 
 

   
07-03-04 Actieve informatie vanuit het college / Wet Gemeenschappelijke 

Regelingen (WGR) 
Geen mededelingen. 

 
 

   
07-03-05 Vaststelling verslag van de voorgaande vergadering d.d. 8 maart 

2007   
VVD:  (blz. 3 inzake circusset en wilde dieren) mist de verwijzing naar 
het raadsprogramma en de opmerking inzake de brief van minister 
Veerman en dat beleid bij het ministerie ligt. Verzocht is met een 
onderbouwde argumentatie te komen in plaats van alleen een brief van 
een belangenorganisatie. De notulen worden in overleg met de heer 
Boellaard aangepast. 

 
 
 
 
 
 
W. Croese 
 
 

 INFORMATIEF   
07-03-06 Benchmark afvalinzameling : de heer R. Kleijwegt (sectordirecteur 

Stadsbeheer) geeft aan de hand van een powerpointpresentatie een 
vergelijking van Heerhugowaard met andere gemeenten qua 
afvalinzameling en het landelijk gemiddelde. Heerhugowaard scoort 
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goed. De installatie van de zijbelading blijft storingsgevoelig. Wellicht 
dat via een vervroegde afschrijving t.z.t. voor een verbeterde techniek 
kan worden gekozen. 
 
N.a.v. vraag HOP: De meer gedetailleerde cijfers van afvalscheiding 
worden beschikbaar gesteld voor de commissieleden. 
N.a.v. vraag CDA: gegevens over de export van B-hout worden 
uitgezocht. 
 
Convenant wijkpanels:  
Mevr. N. de Boer (coördinator Wijken) geeft aan de hand van een 
powerpointpresentatie een toelichting op de aanleiding en de 
totstandkoming van het convenant samen met de wijkpanels en de 
SWH. Op 7 juni vindt ondertekening plaats met de wijkpanels.  
De HOP informeert hoe omgegaan wordt met aanpassing van de 
budgetten jaarlijks en mist de prestatie-indicatoren. 
Dhr. Schuyt antwoordt dat de budgetten geïndexeerd zijn en  
de prestatie-indicatoren terug te vinden zijn in het tijdpad van de 
processchema’s. De toetsing van een goede communicatie is 
moeilijk, maar er wordt veel gewerkt met communicatieplannen en  
formats bij de grotere projecten. 

 
 
 
 
 
R.Kleijwegt 
 
R.Kleijwegt 

   
07-03-07 Raadsvoorstel Parkeerhandhaving 

Dit punt is toegelicht in de cie SO van april. 
Burgerbelang informeert hoe het staat met de besteding van het budget 
destijds van Fl. 55.000 voor de inhuur van extra politietoezicht? 
 
Dhr.v.d.Heiligenberg merkt op dat inmiddels een tweede BOA is beëdigd, 
waardoor de continuïteit van parkeerhandhaving gewaarborgd is na het 
beëindigen van het contract met de politie. Het is ondersteuning voor 
politie. Extra politie in dienst nemen biedt geen soelaas. 
 
Het raadsvoorstel kan als akkoordstuk worden geagendeerd. 

 
 

   
07-03-08 Raadsvoorstel maatregelen in het kader van de milieuvergunning 

voor de werf aan de Beukenlaan 
Wethouder H.v.d. Heiligenberg licht het voorstel toe. De vragen vanuit de 
commissie over de uitvoeringsaspecten worden voldoende beantwoord.  
 
Het voorstel wordt als bespreekstuk geagendeerd voor de raad omdat de 
commissie wil beraadslagen over het ten laste brengen van de kosten 
via de rioolheffing en of het niet zuiverder is dit via de afvalstoffenheffing 
te doen of een eenmalige afschrijving ten laste te laten komen van het 
eglisatiefonds afvalstoffen. 
 
Bij het raadsvoorstel zal een uitsplitsing worden gegeven van de 13 tal 
producten in de begroting 2008.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
H.v.d.Heiligen
berg 

   
07-03-09 Brief Stichting Natuur en Milieu inzake aanpak huisvuilwagens:  de 

heer H. Schouten, coördinator facilitair Stadsbedrijf geeft aan de hand 
van een powerpointpresentatie een toelichting op het beleid t.a.v. schone 
motoren en roetfilters bij het onderhoud en de aanschaf van materieel. 
 
Na een korte discussie geeft de commissie de opdracht aan de 
wethouder mee om te komen met een voorstel waarin de ambities van 
Heerhugowaard t.a.v. schone motoren in een aantal varianten/gradaties 
is uitgewerkt. T.z.t. in commissie terug ter bespreking. 

 
 
 
 
 
 
H.v.d.Heiligen
berg 
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07-03-10 Brieven aangaande de Rustenburgerweg 
Dhr. Schuyt: licht toe dat de omwonenden over het algemeen positief 
staan tegenover het aanpassingsplan . De ondernemers hebben 
bedenkingen. Door een communicatiefout zijn niet alle bedrijven  
aanwezig geweest bij de uiteenzetting van de plannen. Op 15 mei gaat 
de gemeente met de ondernemers in gesprek. Daarbij zal het plan van 
de heer Kamp (inspreker) worden besproken. De commissieleden zijn 
ook uitgenodigd (Rustenburgerweg 9, aanvang 20.00 uur).  
Burgerbelang verzoekt het plan te laten vervallen. Dhr. Schuyt antwoordt 
dat de Raad een besluit heeft genomen. Categoriseringsbesluit herzien 
is bevoegdheid raad. 
De commissie heeft goede hoop dat men er uit komt met bedrijven en 
inwoners. 

 

   
07-03-11 Losloopgebieden: 

De VVD vraagt aandacht voor de door de heer Icke (inspreker) 
ingebrachte argumenten. Verder pleit de VVD voor een evaluatie van de 
losloopgebieden, vraagt aandacht voor de handhaving van de 
opruimplicht en informeert waarom het hek op deze wijze is geplaatst. 
De HOP ondersteunt het verzoek van de VVD inzake evaluatie 
losloopgebieden. 
 
Dhr. Schuyt antwoordt dat de maatregelen getroffen zijn om het: uitrijden 
vanuit de achtertuin te verbeteren. Op verzoek van bewoners is haag 
gecreëerd om duidelijk onderscheid te maken tussen losloopgebied. De 
evaluatie van de losloopgebieden staat voor het 4e kwartaal van dit jaar 
op het programma.  

 

   
07-03-12 Bestickering afvalcontainers 

De commissie heeft de volgende vragen en aandachtspunten: 
- waarom stickeren, wat gaat er nu niet goed? 
- hoe handhaving regelen? 
- Bij cocons, hoe gaat men dit in de hand houden. 
- Wat komt er op sticker te staan? 
- Wie controleert indien andere mensen in jouw container vuil 

gooien, hoe bewijs je dit?  
- Waar gaan mensen heen met afval die ze niet in de bakken kwijt 

kunnen. Bang voor ander probleem. Meer zwerfafval. 
- Kunnen de containers niet voorzien worden van een eigen, 

alleen door de gemeente te herleiden nummer? 
- Extra kosten door administratieve afhandeling. 

Wethouder H.v.d. Heiligenberg antwoordt dat de belangrijkste reden voor 
stickeren het opschonen is van het containerbestand. Dat is 
voornaamste uitgangspunt om efficiënter te kunnen werken en 
afvalstroom in te dammen. Het aantal ledigingen (22.000) komt niet 
overeen met het aantal huishoudens.  Barcode en adres worden vermeld 
op de container. Ook op deze wijze zijn ze bij uitgifte geleverd. Ergens 
beginnen met registratie. Gele sticker op de container bij niet juiste 
inhoud container gebeurt nu ook al. Container wordt dan niet geleegd. 
Terugbrengen hoeveelheid afval, stukje gedrag qua papier e.d.. Betere 
beheersing afvalproblematiek begint met opschonen containers. 
Gemeenschappelijke bakken zijn alleen toegankelijk voor mensen die 
over sleutel beschikken.   
Op voorstel van de voorzitter concludeert de commissie dat er niets op 
tegen is om na te gaan hoe het bestand aan afvalcontainers 
opgeschoond kan worden. Aan de wethouder wordt meegegeven dat dit 
niet mag leiden tot herleidbare eigenaargegevens. 
De wethouder zal zich beraden over een manier waarin de commissie 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
H.v.d.Heiligen
berg 
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zich kan vinden. berg 
   

07-03-13 Rondvraag en sluiting 
CDA: merkt op dat het artikel in de krant over de doorkijk van de roosters 
in de stadsgarage geen reclame voor de gemeente is. 
Dhr. Schuyt antwoordt dat het probleem binnenkort zal worden verholpen 
door het aanbrengen van platen op de roosters. 
Burgerbelang:  

- brengt een artikel in het VNG magazine over het apart inzamelen 
van kunststof onder de aandacht. 

- Vraagt of er iets gedaan kan worden aan de reclamebordjes aan 
de lantaarnpalen op de toegangsweg naar de Waerdse Tempel. 

Pvda:  
- keerpunt voor ambulances bij huisartsenpost in Zuidwijk 

Huygenhoek staat continue vol met auto’s Foto’s worden via de 
griffier bij de afdeling Wijkbeheer bezorgd. Graag handhaving. 

Dhr. Schuyt antwoordt dat de handhaving zal worden meegenomen. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.40 uur. 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
B. Schuyt 

Vastgesteld d.d. 14 juni 2007. 
 
 
 
 
 
Dhr. E.A.F. Stam    Dhr. H. Wijnveen 
Voorzitter             Loco-raadsgriffier 
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